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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres 4 de novembre de 2009 
Horari: de 21 a les 23:45 de la nit 
Lloc: Centre Cívic del carrer major de la Batllòria 
 
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble: 

o Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble 
o Jordi Gómez Barrero, vicepresident 
o Joan Sánchez, portaveu de Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme 
o Jesús Liñan, portaveu de Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
o Eduard Vallhonesta Alarcón, vocal i portaveu Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les 

persones. 
o Eudald Puig Serradell, vocal representant de la Junta de compensació de Royal Park  
o José Antoni Santos, vocal i portaveu de Àrea de Seguretat Ciutadana  
o Carme Lluís Puig , vocal 
o Pascuala Agulló Barón , vocal  
o Maria Zamora ( representant del Patronat de la Vellesa de la Batllòria ) 
o Josefa Úbeda 
o Núria Vall·llosera i Culell, en qualitat de secretària en funcions 

 
S’excusen:  

o Cristina Gálvez 
 
Representants dels partits polítics: 

o Dolors Lechuga ( CIU )  
o Montserrat Vinyets (CUP) 

 
 
Públic assistent: 
Diversos veïns i veïnes de la Batllòria, Mª Carme Gimenez , Eva López,  Pere Alcolea, 
Margarita Aguilar, Òscar Rubio. 
 
Ordre del dia: 
 

1- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
 
2- Donar compte dels diferents acords aprovats al Ple de l'Ajuntament de Sant Celoni que 

afecten a la Batllòria ( març -octubre del 2009). 
 

3- Donar Compte del seguiment i control de les diferents àrees i comissions del Consell 
de Poble de la Batllòria. 

 
4- Donar compte de les diferents propostes d'acord adoptades per la Comissió 

Permanent:  
- Proposta d'espai públic sobre mobiliari urbà 
- Proposta de festes de la Comissió de festes del Consell. 

  
5- Acordar , si s'escau, la creació d'una comissió per l'anàlisi i treball del pressupost         

inversions de la Batllòria 2010. 
 
6- Precs i preguntes 
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Desenvolupament de la sessió: 
 
1.Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
El president explica que és el primer plenari que es convoca estant ell com a president. És una 
reunió que no representa un gran canvi de les reunions que es fan cada mes, les comissions 
permanents, ja que el president vol que les reunions siguin obertes a tota la població de la 
Batllòria per afavorir la participació de tothom.  
 
Tot seguit fa una breu referència a la normativa del Consell de Poble relativa al Consell plenari. 
 

 
 
Tot seguit, el president demana si hi ha alguna esmena a l’acta de la sessió anterior, 25 de 
febrer de 2009.  
 
L’acta s’aprova.  
 

2. Donar compte dels diferents acords aprovats al Ple de l'Ajuntament de Sant Celoni que 
afecten a la Batllòria ( març -octubre del 2009). 
(s’annexa document extensiu amb el contingut literal de les actes del Ple Municipal) 
 
El president passa a detallar en quins plens de l’Ajuntament de Sant Celoni s’ha tractat temes que 
fossin d’interès per a la Batllòria, o, on la Batllòria en fos protagonista: 

 
 

Normativa del Reglament orgànic del consell del Poble de la Batllòria 
II.- El Consell Plenari 
Art 6.- Naturalesa i composició 
1.- El Consell Plenari és l’òrgan col·legiat que ostenta la condició de màxim òrgan del Consell de Poble de La 
Batllòria i té la següent composició: 
• El President o Presidenta 
• El Vice-president o Vice-presidenta 
• Persones voluntàries a títol individual 
• Un representant de cada associació sectorial amb seu a La Batllòria 
• Un representat de la Junta de Compensació de la urbanització Royal Park 
• Un representant de l’Associació de Veïns de La Batllòria 
• Un regidor per cada grup municipal 
3. Art 7.- Competències 
1.- El Consell Plenari ostentat, en tot cas, les competències següents: 
• Recollir propostes dels veïns/es o de les entitats, relatives al funcionament dels serveis i actuacions municipals, ( 
mobilitat, neteja, espais urbans, seguretat,...). 
• Estudiar les peticions sobre les necessitats del territori i els seus habitants. 
• Informar preceptivament en els casos següents: Planificació i gestió del territori i Pressupostos anuals del municipi. 
• Proposar al Ple municipal la inclusió dels assumptes que consideri convenients amb dret a intervenir-hi. 
• Valorar i debatre els elements del pla anual de treball de l’Ajuntament referent al territori del consell. 
• Proposar la creació de grups mixtos Administració - ciutadania per a l’estudi de temes concrets. 
• Creació de les comissions de debat en els diferents sectors de la vida local en que l’Ajuntament té competències. 
Art 8.- Designació dels membres 
1.- De conformitat amb l’art 65 de la Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei Municipal i de règim Local de Catalunya els membres del Consell Plenari, són designats pel Ple de 
l’Ajuntament de Sant Celoni i recaurà en: 
• Les persones a títol individual, majors de 16 anys que hagin realitzat la seva inscripció com a voluntaris per a 
formar part del Consell de poble de La Batllòria. 
• Un/a representant per cada una de les Associacions sectorials amb seu a La Batllòria que hagin estat designats 
pel seu màxim òrgan de govern. 
• Un/a representant de la de la Junta de Compensació de la urbanització Royal Park, sobre la persona designada 
per acord del seu màxim òrgan de govern. Designació que haurà de recaure necessàriament sobre persones que 
pertanyin a l’àmbit territorial de La Batllòria. 
• Un/a representat de l’Associació de Veïns de La Batllòria, sobre la persona designada per acord del seu màxim 
òrgan de govern. 
• Un regidor o regidora en representació de cada un dels partits polítics amb representació municipal, computant a 
aquests efectes el regidor o regidora que sigui nomenat/a president/a. Aquests mai no suposaran un número 
superior a un terç del total de membres del Consell Plenari. 
4. Art 9.- Règim de sessions 
1.- El Consell plenari, com a òrgan supervisor de la Comissió permanent, i de pressa de decisions, es reunirà com a 
mínim quatre vegades l’any. El ritme de reunions d’aquest òrgan es pot modificar a criteri del propi Consell. 
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1.Ple del 19 de març del 2009 (extracte). 
 
Pren la paraula el Sr. Carles Peralta Aparicio, veí de la Batllòria, i llegeix el següent manifest: 
 
<< Bona nit –diu-. Avui és un dia molt important per a Sant Celoni i la Batllòria perquè els nostres 
representants polítics decidiran quin és el futur de l’espai de les Ferreries. Si donem un cop d’ull al nostre 
voltant, ens adonarem que cada vegada són més els terrenys agrícoles colgats de formigó, que cada dia 
són més els vehicles que circulen per les carreteres saturades, que cada dia són més els murs que s’alcen 
per davant nostre i ens tapen el paisatge... En definitiva, cada dia estem perdent més identitat com a 
poble. Fins on haurem d’arribar per a adonar-nos que ens estem equivocant? Quin serà el dia que ens 
preguntarem quin és el poble que volem? La lluita per la preservació de les Ferreries ha estat un procés 
llarg, que s’arrossega des de 1997, any en què l’Ajuntament de Sant Celoni governat pel PSC va decidir 
classificar les 25 hectàrees de terreny agrícola i de ribera que conformen aquesta zona en sòl urbanitzable 
d’ús industrial. Les mobilitzacions populars, promogudes des d’un primer moment per la Coordinadora per 
a la salvaguarda del Montseny, han estat recolzades per centenars de veïns i veïnes i seguides per moltes 
entitats i plataformes del municipi. 
Cal repensar la funcionalitat d’aquests espais naturals, prioritzant els interessos socials per damunt dels 
interessos dels promotors. Cal prendre consciència del seu valor, simplement pel que són. Les terres 
agrícoles s’han de revaloritzar en funció del valor històric, paisatgístic, ecològic i estratègic que tenen. 
Els celonins i les celonines i les entitats sotasignants d’aquest manifest exigim als nostres polítics que votin 
a favor de la desclassificació del sector P-21 les Ferreries i que apostin decididament per la seva 
preservació i revalorització. El que està en joc és el nostre futur i la nostra qualitat de vida. Visca les 
Ferreries!>> 
Signen aquest manifest: el col·lectiu “Salvem les Ferreries”, la plataforma “Un poble per a viure-hi”, la 
Coordinadora per a la salvaguarda del Montseny, el Casal Popular Quico Sabaté, la Colla de diables de 
Sant Celoni i la Colla bastonera del Casal Quico Sabaté. Moltes gràcies –conclou el Sr. Peralta-. 
 
3. DONAR COMPTE AL PLE MUNICIPAL DEL CANVI DE PRESIDENT DEL CONSELL DE POBLE DE 
LA BATLLÒRIA. 
Per tot això, a proposta de la Comissió informativa de Serveis Personals, el Ple municipal PREN 
CONEIXEMENT de la resolució de l’Alcaldia de data 25 de febrer de 2009 per la que es va nomenar nou 
president del Consell de Poble de la Batllòria al regidor Josep Manuel Bueno Martínez. 
 
10. APROVACIÓ INICIAL, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA GENERAL 
MUNICIPAL D’ORDENACIÓ RELATIVA AL SECTOR P-21 LES FERRERIES. 
En compliment de l’acord del Ple de 23 d’octubre de 2008 i a proposta de la Comissió informativa de 
Serveis Comunitaris, per 2 vots a favor de la senyora Vinyets i del senyor Ventura i 15 abstencions de les 
senyores Lechuga, Costa, Miracle i de la Encarnación i dels senyors Deulofeu, Cuminal, Mas, Negre, 
Perapoch, Castaño, Arenas, Capote, Bueno, Casado i Vega, el Ple municipal 
DESESTIMA: 
1. Aprovar inicialment la Modificació puntual de la revisió del Pla general municipal d’ordenació de Sant 
Celoni relativa al sector P-21 Les Ferreries, redactada per Estudis Hèlix SLP. 
2. Disposar l’inici del tràmit d’informació pública per un termini d’un mes, a comptar des de la darrera de 
les publicacions del corresponent anunci al Butlletí oficial de la Província, al Diari oficial de la Generalitat 
de Catalunya i a un dels diaris de més divulgació en l'àmbit municipal. 
Durant aquest termini, comptador a partir del dia següent al de la publicació de l'edicte en l'última de les 
publicacions del Butlletí o Diari Oficial, l'expedient romandrà de manifest a l'Àrea d’Entorn d'aquest 
Ajuntament (c/ Bruc 26 de Sant Celoni) i els interessats podran formular, per escrit, les reclamacions i 
suggeriments que considerin procedents. 
3. Sol·licitar de forma simultània a la informació pública l'emissió d'informes als organismes afectats per 
raó de llurs competències sectorials, els quals l'han d'emetre en el termini d'un mes llevat que una 
disposició n'autoritzi un de més llarg. 
4. Comunicar l’aprovació inicial als Ajuntaments dels municipis limítrofes als efectes d'audiència pel termini 
d'un mes. 
5. Suspendre la tramitació del Pla parcial del sector urbanitzable P-21 Les Ferreries, d’ús industrial, 
promogut per l’EUC provisional Les Ferreries, en constitució, representada per Carles Ayats Terradas, 
presentat a l’Ajuntament amb data 29/02/2008, així com de qualsevol instrument de gestió urbanística i 
l'atorgament de llicències d'edificació, d'instal·lació o ampliació d'activitats o usos concrets i d'altres 
autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació sectorial, a l’àmbit de Les Ferreries, atès 
que les noves determinacions comporten una modificació del règim urbanístic, pel termini d'un any, amb 
el benentès que un cop assolida l’aprovació definitiva de la Modificació puntual abans de l'esmentat 
termini la suspensió quedarà extingida, d'acord amb el que disposa l'article 71 en relació al 70 TRLUC. 
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En document annex al present acord s'acompanya el plànol on figura grafiat l’àmbit objecte de la 
suspensió. 
Atenent al que disposa l'article 102.4 RLUC l’acord de suspensió d'atorgament de llicències s'adopta amb la 
previsió de la possibilitat d'atorgar aquelles que siguin fonamentades en el règim vigent i que siguin 
compatibles amb les determinacions del nou planejament inicialment aprovat, en el cas que, per la 
naturalesa dels canvis proposats, no es posi en risc l'aplicació del nou planejament una vegada 
definitivament aprovat. 
 
11. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA FORMULACIÓ CONJUNTA AMB ALTRES AJUNTAMENTS DE 
LA REVISIÓ DEL PLA ESPECIAL DE PROTECCIÓ DEL MEDI FÍSIC I EL PAISATGE DE LES 
SERRES DEL MONTNEGRE I EL CORREDOR. 
A proposta de la Comissió informativa de Serveis Comunitaris, per 15 vots a favor de les senyores 
Lechuga, Costa, Miracle i de la Encarnación i dels senyors Deulofeu, Cuminal, Mas, Negre, Perapoch, 
Castaño, Arenas, Capote, Bueno, Casado i Vega, i 2 abstencions de la senyora Vinyets i del senyor 
Ventura, el Ple municipal ACORDA: 
1. Formular, conjuntament amb la resta d’Ajuntaments interessats, la revisió del Pla especial de protecció 
del medi físic i del paisatge de les serres del Montnegre – Corredor (Serralada de la Marina). 
2. Sol·licitar a la Diputació de Barcelona que assumeixi la revisió d’aquest Pla especial i la redacció d’un 
nou Pla, així com les despeses que això comporti.  
3. Encomanar al Consell coordinador del Parc del Montnegre i el Corredor que assumeixi les funcions 
d’òrgan de participació dels Ajuntaments en la revisió del Pla especial, així com la remissió a la Comissió 
Territorial d’Urbanisme de la documentació pertinent per a la tramitació del nou Pla especial que resulti 
d’aquesta revisió. 
4. Sol·licitar a la Comissió Territorial d’Urbanisme del Departament de Política Territorial i Obres públiques 
de la Generalitat de Catalunya que assumeixi la tramitació del nou Pla especial de protecció del medi 
natural i del paisatge del Parc del Montnegre i el Corredor, a partir de la documentació que li trameti el 
Consell coordinador. 
5. Notificar els pressents acords als ajuntaments integrats en l’àmbit territorial del Pla especial de 
protecció de les serres del Montnegre – Corredor, al Consell coordinador del Parc, a la Diputació de 
Barcelona i a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona. 
 
13. APROVACIÓ PROVISIONAL, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA 
GENERAL MUNICIPAL D’ORDENACIÓ RELATIVA AL PONT SOBRE EL RIU LA TORDERA AL 
NUCLI DE LA BATLLÒRIA. 
A proposta de la Comissió informativa de Serveis Comunitaris, per 
unanimitat dels 17 regidors presents, el Ple municipal ACORDA: 
1. Aprovar provisionalment la Modificació puntual del Pla general municipal d’ordenació de Sant Celoni, 
promoguda per l’Ajuntament de Sant Celoni, relativa al pont sobre el riu la Tordera al nucli de la Batllòria, 
la qual incorpora, respecte del document aprovat inicialment, les modificacions que es deuen a correccions 
d’errades i que no es consideren substancials: 
 
2. Trametre còpia de l’expedient i de la Modificació puntual del Pla general d’ordenació municipal, relativa 
al pont sobre el riu la Tordera al nucli de La Batllòria, a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona 
per a la seva aprovació definitiva. 
 
14. APROVACIÓ PROVISIONAL, SI S’ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA PARCIAL 
DEL SECTOR P-7 PLANA DE LA BATLLÒRIA. 
A proposta de la Comissió informativa de Serveis Comunitaris, per unanimitat dels 17 regidors presents, el 
Ple municipal ACORDA: 
1. Aprovar provisionalment la Modificació puntual del Pla parcial del sector P-7 
2. Trametre còpia de l’expedient i de la modificació del Pla parcial del sector P-7 Plana de la Batllòria a la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona per a la seva aprovació definitiva. 
 
2.Ple del 30 d’abril del 2009 (extracte). 
 
6. APROVACIÓ INICIAL, SI S’ESCAU, D’UNA MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 
DEL PRESSUPOST PRORROGAT PER A L’EXERCICI DE 2009. 
 
3. Ple del 18 de juny de 2009 (extracte). 
 
13. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA INCORPORACIÓ DE DOS NOUS MEMBRES AL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA, A TÍTOL  
INDIVIDUAL. 
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En atenció a aquestes sol·licituds, a proposta de la Comissió informativa de Serveis Personals, per 
unanimitat dels 17 regidors presents, el Ple municipal 
ACORDA: 
1. Aprovar les incorporacions de la Sra. Pascuala Agulló Barón i de la Sra. Cristina Gàlvez Torres al Consell 
de Poble de la Batllòria, ambdues a títol individual. 
2. Notificar aquest acord a les interessades, per al seu coneixement i als oportuns efectes, amb expressió 
dels recursos a què tinguin dret. 
 

 
4. Ple del 8 d’octubre de 2009 (extracte). 
 
2. APROVACIÓ INICIAL, SI S’ESCAU, DEL PLA D’ACTUACIÓ MUNICIPAL PER RISC 
D’INUNDACIONS. 
 
6. VERIFICACIÓ, SI S’ESCAU, DEL TEXT REFÓS DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA 
GENERAL D’ORDENACIÓ URBANA RELATIVA AL PONT SOBRE EL RIU LA TORDERA, AL NUCLI 
DE LA BATLLÒRIA. 
 
APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA MOCIÓ DE SUPORT A LA REALITZACIÓ DE LA CONSULTA 
POPULAR SOBRE LA INDEPENDÈNCIA DELS PAÏSOS CATALANS 
 
Referent a aquest punt La Montserrat Vinyets demana si des del Consell del Poble es pot donar 
informació sobre aquesta consueta que es durà a terme el 13 de desembre, i recolzar-la 
El President considera que des del Consell del Poble no s’ha de donar suport, però que sí que es 
pot informar al seus membres que es farà aquesta consulta. 
Es crea una mica de debat, i l’Òscar Rubio comenta si aquest punt és el més important de 
l’ordre del dia... En Juan Sánchez diu que aquest punt no està dins de l’ordre del dia. 
El President per concloure, es compromet a enviar per e-mail la informació que la Plataforma 
que organitza la Consulta li passi. 
 
5. Ple del 5 de novembre de 2009: 
 
Aquest ple es durà a terme l’endemà de celebrar el plenari, el President exposa els temes que 
s’hi tractaran. 

o Les modificacions de crèdit que pertanyen al Pont de la Tordera, i de la Unió 
Batllorienca. 

o Les ordenances fiscals  
 

En relació a les ordenances fiscals, Òscar Rubio demanar com funcionen les adjudicacions 
d’obres a l’Ajuntament de Sant Celoni. 
 
Jordi Gomez considera que aquest punt no està en l’ordre del dia i no creu que s’hagi de tractar 
en el plenari d’un Consell de Poble. 
 
Després d’un breu debat, Dolors Lechuga, com regidora de l’equip de govern, explica com 
funciona l’adjudicació d’obres públiques a l’Ajuntament de Sant Celoni. 
 
Òscar Rubio comenta que en l’anterior legislatura a ell, com empresa, l’informaven de les 
licitacions d’obres públiques a Sant Celoni.  
 
Dolors Lechuga li contesta que actualment l’Ajuntament exposa públicament les licitacions 
d’obres públiques, tal i com marca la llei. 
 
Juan Sánchez comenta que la llei ha canviat, que ara es publica la informació i no s’avisa 
específicament a les empreses. Demana tot seguit, quants euros s’han invertit a la Batllòria del 
Pla Zapatero. 
 
Dolors Lechuga respon que la inversió del FEIL s’ha destinat en bona part al projecte del nou 
equipament d’educació permanent i ocupació, Sax Sala. Els diners invertits repercuteixen 
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proporcionalment a la Batllòria. Així mateix, hi ha hagut inversió directa a la Batllòria en la 
millora d’accessibilitat i altres aspectes d’espai públic (adquisició de bancs, papereres...).   
 
Es conclou aquet punt demanant que s’expliqui quants diners s’ha planificat invertir a la 
Batllòria, i quants s’han executat. 
 
 
3- Donar Compte del seguiment i control de les diferents àrees i comissions del Consell 
de Poble de la Batllòria. 

 
4- Donar compte de les diferents propostes d'acord adoptades per la Comissió 
Permanent:  
    - Proposta d'espai públic sobre mobiliari urbà 
    - Proposta de festes de la Comissió de festes del Consell. 
(es tracten conjuntament) 

 
Comissió Espai públic 
El president valora positivament les reunions que s’han fet amb el regidor i el tècnics de l’àrea 
d’Espai Públic i  que els acords presos en aquestes reunions s’estan duent a terme.  
 
L’arranjament del carrer de vianants de davant l’església encara no es durà a terme, ja que en 
breu s’iniciaran les obres a la Unió Batllorienca, i aquest carrer serà de pas pels camions. I 
preveient la possibilitat de malmetre aquest carrer amb el pes dels camions, s’opta per arranjar-
ho un cop finalitzin les obres. 
 
Juan Sánchez reflexiona dient que a Sant Celoni s’han dut a terme molts projectes programats 
posteriorment al projecte de la Unió Batllorienca i que aquests ja han finalitzat, tot al contrari de 
la Unió Batllorienca, que encara s’ha d’iniciar. 
 
Es crea una mica de debat, parlant de les inversions i les no inversions. El President del 
Consell comenta polítiques i actuacions dutes en l’anterior legislatura, quan el seu grup polític 
formava part de l’equip de govern. I no vol que això s’interpreti com que ell està polititzant el 
Consell, perquè ell creu que el Consell del Poble no ha de tenir definició política.  
 
Montserrat Vinyets no comparteix aquesta opinió del president. 
 
El president diu que tot i anar a poc a poc les obres importants s’estan movent: el Pont de la 
Tordera té els tràmits fets, el pas soterrat també, i la Unió Batllorienca ja està adjudicada. 
 
Dolors Lechuga comenta que com a vilatana de la Batllòria i regidora de l’Ajuntament de Sant 
Celoni té la certesa que l’ajuntament té interès perquè els projectes es duguin a terme i no 
s’eternitzin.  
 
Juan Sánchez diu que des que ell forma part d’aquest Consell sempre s’ha parlat d’aquests 
tres projectes.  
 
Dolors Lechuga comenta que abans que hi hagués el Consell del Poble, hi havia la regidoria de 
la Batllòria, i que el regidor ja havia fet molta feina , i iniciat molts projectes. 
 
El president creu que mai s’ha reconegut la feina feta pel regidor de la Batllòria, l’Antoni Pujol, 
una tasca molt  important la feta per ell.  Però que per raons polítiques es va decidir crear el 
Consell del Poble, per dotar a la Batllòria d’un ens descentralitzat i que fos un pas a la creació 
d’aquesta com a Entitat Municipal Descentralitzada. I així es va marcar unes prioritats, uns 
objectius, que són aquests tres principals projectes. Ara però, la Batllòria ha crescut i té unes 
noves necessitats que de moment no es poden cobrir. 
 
Carme Lluís pregunta perquè no es poden els arbres de la Batllòria.  
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El president respon que des d’Espai Públic es segueix una política de poda, i que aquesta és 
igual per tot el municipi, i que s’ha de respectar. Afegeix que ara al desembre toca que es faci 
una revisió de tot l’arbrat i determinar els criteris de poda. 
 
Comissió de Festes 
El president valora molt positivament la creació d’aquesta comissió, i es comenta que s’està 
treballant en la Festa Major d’hivern, la cavalcada de Reis, i Sant Jordi. 
 
Comissió de Seguretat 
José Antonio Santos comenta que s’ha reunit la comissió de seguretat del Consell amb els 
Mossos d’Esquadra i la Policia Local de Sant Celoni amb l’objectiu de presentar l’enquesta de 
seguretat, que ha de ser l’eina particular del Consell del Poble per esbrinar quin model de 
seguretat vol la Batllòria.. Aquesta reunió ha transcorregut amb un clima de total cordialitat. 
 
El president comenta que s’ha reunit amb l’alcalde de Sant Celoni, i que les relacions són molt 
cordials. I afegeix que cada tres mesos la comissió de seguretat es reunirà amb els Mossos 
d’Esquadra i la Policia Local de Sant Celoni. 
 
Eva López diu que com a ciutadana ella no es sent segura a la Batllòria. 
 
El President respon que a nivell de Catalunya, les enquestes diuen que als llocs on hi ha més 
policia hi ha més sensació de seguretat. 
 
Dolors Lechuga afegeix que tothom s’ha d’implicar a l’hora de treballar per la seguretat. La 
Policia Local, l’Ajuntament i els mateixos veïns i veïnes han de vetllar per la seguretat. 
 
El president explica que l’enquesta de seguretat promoguda pel Consell del Poble és neutral. 
Que s’ha repartit pels comerços , pels membres del Consell del Poble, per Royal Park, i per les 
entitats de la Batllòria. Així mateix, defensa l’objectiu de l’enquesta de seguretat comentant que 
segons l’article 24 del règim del Consell del Poble, el consell pot engegar iniciatives com 
aquestes.. Ja que a ell mateix li ha arribat el comentari que aquesta enquesta és il·legal. 
 
Dolors Lechuga comenta que ella com a regidora i ciutadana de la Batllòria també li agradaria 
que hi hagués més policia a la Batllòria. I fins i tot una comissaria . Recorda que aquesta petició 
ja la formulava ella com a presidenta del consell del Poble en l’anterior legislatura i que llavors 
ja no es va resoldre. I afegeix que ella té sensació de seguretat. 
 
Carme Giménez comenta que un cop fet el buidatge doncs es podrà treure conclusions. 
 
El president entén que la regidora de seguretat justifiqui la seva feina. Però comenta que a la 
Batllòria hi ha un miler d’habitants i que creu que la plantilla de policia de l’Ajuntament de Sant 
Celoni podria augmentar en un agent més. 
 
Montserrat Vinyets diu que aquesta mancança de dotació policial també es deu a la falta de 
previsió. Pel que fa a l’enquesta, creu que pot generar alarma, que s’ha de tenir present que si 
es pregunta “ estàs segur a la Batllòria ? “ implícitament es pot donar a entendre que la 
Batllòria no és segura. Demana molta cura i sensibilitat a l’hora de tractar el tema de la 
seguretat i no crear una alarma social. 
 
José Antonio Santos està d’acord pel que fa a la falta de previsió de l’augment de població i les 
noves necessitats que es poden crear i justifica que per aquest motiu s’ha generat aquesta 
enquesta.  
 
Jesús Liñan, discrepa, l’enquesta la generada la comissió de seguretat del Consell del Poble, 
no el consell del Poble. 
 
Eduard Vallhonesta afegeix que perquè l’enquesta sigui clara les preguntes han de ser 
concretes. 
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President defensa el fet d’haver promogut l’enquesta, i que no està d’acord que es critiqui la 
feina d’unes persones voluntàries, com són els membres de les diferents comissions. 
 
Montserrat Vinyets afirma que ella no età criticant la feina de ningú, senzillament comenta i 
dóna la seva opinió. 
El president defensa l’objectivitat de l’enquesta i la seva neutralitat. Com que sap que el consell 
del Poble és només consultiu i no vinculant , voldria que l’Ajuntament fes una enquesta 
vinculant. 
  
Montserrat Vinyets insisteix que ella pot venir a opinar al Plenari del Consell del Poble. 
 
Dolors Lechuga afegeix que actualment les reunions de la Permanent del Consell del Poble no 
s’estan fent com marca el reglament del Consell del Poble. 
 
El president contesta a Dolors Lechuga dient que aquest tema no està a l’ordre del dia i que per 
tant no es tocarà. 
 
Juan Sánchez diu que no ha vist ni llegit l’enquesta però confia amb la gent que la fet i amb les 
ganes i l’esperit que s’ha fet. 
 
Dolors Lechuga diu que les comissions s’haurien d’informar unes a les altres, i entre tots opinar 
i treballar. 
 
Jordi Gomez, afegeix que actualment no es fa així; a les reunions que es fan és el president qui 
explica i informa.  
 
José Antonio Santos informa que l’enquesta de seguretat s’ha presentat en una reunió de la 
permanent. 
 
El president afegeix que el funcionament de les reunions de la Permanent han canviat, tenen 
una altra dinàmica. 
 
Dolors Lechuga explica que el funcionament del Consell del Poble ve marcat pel reglament; 
una normativa aprovada pel Ple de l’Ajuntament de Sant Celoni i que o es pot canviar la 
manera de funcionar ni les dinàmiques de les reunions així perquè sí. 
 
Juan Sánchez entén que ser membre del Consell de Poble és voluntari; que com qualsevol 
altra persona la gent els comenta o els diu el que pensen i ells ho poden transmetre al Consell 
del Poble. I per tant creu que aquesta enquesta no ha estat dirigida políticament. 
 
Montserrat Vinyets està d’acord que els veïns i veïnes de la Batllòria treballin voluntàriament 
per la col·lectivitat . Senzillament el que ella demana és que es tingui molta cura a l’hora de 
tractar el tema de la seguretat. Acaba dient que si venir a les Reunions del Plenari del Consell 
del Poble és només venir a escoltar i no poder opinar del que s’està treballant, potser li ha 
arribat l’hora de plantejar-se si ha de venir o no. 
 
Dolors Lechuga explica com es feien les reunions a la passada legislatura. 
 
El President comenta que és feina del president decidir que les reunions es facin amb públic o 
no, i agraeix la feina de tots els membres del Consell. També especifica que es segueix el que 
estipula el reglament, i que les diferents comissions fan la seva feina i l’exposen a l’òrgan de 
govern del Consell que és la Comissió Permanent. 
 
4- Acordar , si s'escau, la creació d'una comissió per l'anàlisi i treball del pressupost i 
inversions de la Batllòria 2010. 

 
S’aprova que es creï aquesta comissió. Els membres del Consell que hi vulguin participar ho 
hauran d’expressar a la secretària del Consell. 
 
 



 9

Sense cap altre punt a tractar, el president dóna per tancada la sessió a 3/4 de 12 de la nit. 
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